
En IN De Biosalon merk je dit aan 
producten die navulbaar zijn, de 
 cadeaubonnen die hergebruikt worden 
en het interieur wat grotendeels van 
hergebruikte materialen gemaakt is. In 
de tuin van De Biosalon vind je boven-
dien een moestuin waar we de kruiden 
hebben staan.

Wat is jouw meest waardevolle 
 herinnering?
Mijn inspiratiebron is mijn vorige werk-
gever geweest: Maudy Peeters. Helaas is 
zij in 2023 overleden. Vaak denk ik nog 
terug aan de mooie tijd die we hebben 
gehad bij Sparrenheuvel in Tilburg. We 
hadden een gezellig klein team met zijn 
drieën, er heerste altijd een fijne rust. 
Maudy heeft mij de belangrijke (massa-
ge) kneepjes van het vak geleerd.
Maar ook over de puntjes op de i en 
structuur binnen het bedrijf heb ik veel 
mogen leren van Maudy. Dit pas ik, 
samen met mijn eigen visie, missie en 
strategie, ook weer toe in De Biosalon.

Hoe ziet de toekomst van de schoon-
heidssalon er volgens jou uit? 
Ik denk dat in de toekomst ‘de stilte’ in de 
schoonheidssalon steeds meer gehoord 
mag en gaat worden! Trends hou ik wel 
in de gaten maar ik ga niet overal in mee. 
Mijn motto is: Blijf vooral dichtbij jezelf! 

Wat heb jij aan ANBOS?
Ik vind het fijn om bij ANBOS aangesloten 
te zijn. Het geeft klanten extra vertrou-
wen dat ze in goede handen zijn en kwa-
liteit mogen verwachten. De trainingen 
en nascholingen zijn altijd heel leerzaam 
en goed verzorgd, samen met het SKIN 
register blijft het niveau hoog.

Wat zijn jouw verwachtingen van 
 A NBOS in de toekomst?
Ik denk dat ANBOS nog meer ondersteu-
nend kan zijn voor de beauty branche. 
Denk aan: reclamemateriaal, video’s, 
social media en nieuwe trainingen.


